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1. Volikogu päevakorra tutvustus 

Antsla valla volikogu päevakorda tutvustas volikogu aseesimees Merike Präts. 

Volikogu istungil arutatavate teemade seas on Kagu Ühistranspordikeskuse ettekanne, Antsla          
Noortevolikogu tutvustav ettekanne, Antsla Tarbijate Ühistu hoonestusõigus, osalemine projektis         
“Regionaalsete tervisespordikeskuste toetamine”, vee ja kanalisatsiooni garantiikiri, koosseisude        
alused, jäätmehoolduskiri, õppevahendite kulud, eelarve esimene lugemine, teehoiukava,        
ühinemislepingu avamine, volikogu esimehe valimised, revisjonikomisjoni tööplaan, Antsla        
Gümnaasiumi esise tee sulgemine. 

Aasta esimene volikogu istung toimub kuu neljanda nädala teisipäeval, 29. jaanuaril. 



 

 

2. Kooliõpilaste transpordiprobleemid 

Sellel teemal võttis sõna majandusnõunik Rain Ruusa, kelle sõnul on plaan ühildada            
koolitransporti avalike bussiliinidega. 

Lisaks toimub bussigraafikute parandamine, kuna bussijuhid ei pea nendest kinni ja noored on             
sunnitud ärkama väga vara, et koolibussi peale minna. Murekohaks on ka, et noored, kes elavad               
vähem kui 3 km kaugusel kuid siiski piisavalt kaugel, et talviti on nende koolitulek jalgsi               
raskendatud. 

Rain Ruusa soovib veebruari lõpuks saada kätte kõik probleemid seoses koolibussidega, et uue             
hanke jaoks saaksid need lahenduse. Lisaks andis ta teada, et transpordiprobleemidest tuleb            
koheselt teavitada valda või Rain Ruusat ennast, et saaks need ka kohe ära lahendada. 

Üheks probleemiks on ka lapsevanemad, kes viivad oma lapsi kooli ning hommikuti halva             
parkimise tõttu raskendavad bussijuhtide peatumist, et lapsi maha panna. 

 

3. 2019. aasta tegevuskava 

Mitmel liikmel tekkis küsimus, miks me kokku saame ja mida me teha tahame. Tahetakse, et               
meie koosolekutel arutletaks ka intrigeerivate teemade üle, et kõik saaksid jagada oma arvamust             
ja kaasa rääkida. 

Oldi nõus, et meie tegevused ei lähe liiga üritustepõhiseks. Kui tahame üritusi korraldada, et              
silma paista, tuleb välja mõelda üritused, kuhu tõesti noored ja vanemad kohale ilmuvad. 

Tahame keskenduda noortepoliitika teadvustamisele. Tekkis idee pärast riigikogu valimisi saada          
kokku meie piirkonnast riigikogusse pääsenud isikutega. 

Samuti on tähtis teha koostööd / siduda meie tegevusi koolide õpilasesindustega. Noortevolikogu            
liikmed, kes osalevad koolide hoolekogu töös või käivad komisjonide koosolekutel, jagavad           
räägitud infot ka teiste noortevolikogu liikmetega. 

Seoses Noortevolikogu tutvustamisega volikogu istungil soovitati leppida kokku kohtumisi         
komisjonide esimeestega. Jäätmehooldusteemat ja prügi sorteerimist soovitati teemaks võtta ka          
Noortevolikogus. 

Esimehe ülesandeks on luua Google Drive’i fail, kuhu saavad kõik liikmed lisada ideid             
tegevuskava jaoks ning kes millega tahab noortevolikogus tegeleda, et tegevuskava saaks           
täidetud. 

 

4. Koolide infotunnid 

Koolide infotundide teemaks oleks noortevolikogu tutvustamine noortele. Sellega tegelevad         
Madelin, Hanna ja Cerda. 

Infotunde ei saa enne läbi viia, kui meil kui noortevolikogul pole paigas tegevuskava ja eesmärk,               
mille poole käesoleval aastal pürgime. 
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